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APPLE MAPS INTEGRATES CHARGING 
WALLET – EASY CHARGING IN APPLE 
MAPS 
Munich, August 2025 – Electric vehicle (EV) charging can start directly in Apple Maps app. CIRRANTIC 
announces another EV charging innovation: the seamless integration of its Charging Wallet service into 
Apple Maps. A new option that revolutionizes charging EVs and makes it as intuitive as reserving a table 
at a restaurant from the Maps app. 

IT COULDN'T BE EASIER: THREE CLICKS TO A FULLY CHARGED ELECTRIC CAR 

The integration of the Charging Wallet transforms familiar navigation apps into comprehensive charging 
solutions for EVs. EV Drivers can now start searching, retreive information, and even start charging 
directly in the familiar Apple Maps app on their iOS device – and for ad-hoc options even without 
switching apps and without registration. 

THIS IS HOW THE FUTURE OF CHARGING WORKS WITH APPLE MAPS: 

1. Find a charging station in the Maps app and tap "Charge" 
2. Select and authorize the appropriate connector, service offer & payment method 
3. Plug in the charging cable – and the charging session begins 

ONE CHARGING WALLET, ALL POSSIBILITIES 

The Charging Wallet intelligently bundles all available charging offers at a station – from spontaneous ad-
hoc charging to charging subscriptions and exclusive promotions. Transparent price displays, real-time 
monitoring of the charging process, and automatic billing ensure a premium user experience. 

Flexible integration of common payment methods – from A to Z, from Apple Pay to Zahl einfach per 
Handyrechnung – tailored to the respective platform, offer, and user preferences. 

NEW OPPORTUNITIES FOR CHARGING NETWORK OPERATORS AND PROVIDERS 

For Charge Point Operators (CPOs) and Mobility Service Providers (MSPs), the integration opens up 
entirely new possibilities: 

§ Maximum digital visibility: Display charging offers at all charging stations with multi-platform 
integration to reach millions of existing and new users across various digital touchpoints without 
additional effort. 

§ Flexible pricing: From dynamic tariffs for grid-friendly charging to charging subscriptions and 
targeted marketing specials – all offers are presented elegantly and clearly. 

§ Seamless processing: The simple, consistent usage and payment process reduces support 
effort and operating costs. 

AVAILABILITY 
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The Charging Wallet – powered by CIRRANTIC – is now available in Apple Maps. It can already be used at 
CITYWATT, JOLT Energy, da emobil, and illwerke vkw stations across Germany, the Netherlands, Austria, 
and Sweden. Additional partners with their charging locations and charging parks will be added soon. 

In addition to the new integration with Apple Maps, the Charging Wallet is also accessible via the 
MOOVILITY app, the Ladeatlas Bayern, and other platforms – additional partnerships are also in the 
works. 

INNOVATION FOR E-MOBILITY 

"The close collaboration with Apple on this integration demonstrates how partnerships between 
European innovation companies and global technology leaders can advance E-Mobility," explains 
CIRRANTIC. "We are proud to have jointly developed a solution that not only creates a better user 
experience, but also opens up entirely new product options and business opportunities for our partners – 
cross-platform and future-proof." 

The solution already meets all requirements of the Alternative Fuels Infrastructure Regulation (AFIR) and 
sets new standards for digital, transparent charging. 

INFORMATION AND CONTACT 

Further information can be found at https://actions.cirrantic.com/charging-wallet-poweredbycirrantic or 
contact CIRRANTIC directly at https://actions.cirrantic.com/get-in-touch/meetus for partnership 
opportunities. 

ABOUT CIRRANTIC 

CIRRANTIC supports CPOs and MSPs with innovative solutions for visibility and reach through digital 
channel management, as well as in optimizing their offerings. 

CIRRANTIC is a leading provider of electromobility data services, connecting EV drivers to real-time, 
reliable information on charging stations. By helping CPOs manage and distribute accurate information, 
CIRRANTIC supports better experiences and contributes to the growth of sustainable mobility 
ecosystems. CIRRANTIC empowers drivers with real-time charging information on leading mapping 
platforms and apps. Through world-class integration and data control for CPOs and eMSPs, CIRRANTIC 
ensures your digital presence remains impactful and highly relevant. 
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APPLE MAPS INTEGRIERT CHARGING 
WALLET – EINFACH LADEN IN APPLE 
MAPS 
München, August 2025 – Elektrofahrzeug-Laden geht jetzt direkt in Apple Maps. CIRRANTIC gibt 
eine weitere EV Charging-Innovation bekannt: die nahtlose Integration seines Charging Wallet-
Services in Apple Maps. Eine neue Möglichkeit, die das Laden von Elektrofahrzeugen revolutioniert 
und so intuitiv macht wie in der Karten-App einen Platz im Restaurant zu reservieren. 

EINFACHER GEHT'S NICHT: DREI KLICKS ZUM VOLLGELADENEN E-AUTO 

Die Integration des Charging Wallets verwandelt vertraute Navigations-Apps in umfassende 
Ladelösungen für Elektrofahrzeuge. Nutzer können jetzt direkt auf ihrem iOS-Device in der 
gewohnten Apple Karten-App loslegen, sich informieren und sogar direkt laden – dann ohne App-
Wechsel und ohne Registrierung. 

SO FUNKTIONIERT DIE ZUKUNFT DES LADENS MIT APPLE MAPS: 

1. Ladestation in der Karten-App finden und "Laden" antippen 
2. Passend Ladepunkt, Angebot und Bezahlmethode auswählen und autorisieren 
3. Ladekabel einstecken – und das Laden beginnt 

EIN CHARGING WALLET, ALLE MÖGLICHKEITEN 

Das Charging Wallet bündelt intelligent alle verfügbaren Ladeangebote einer Station – von 
spontanem Ad-hoc-Laden über Lade-Abos bis hin zu exklusiven Aktionen. Transparente 
Preisanzeigen, Echtzeit-Monitoring des Ladevorgangs und automatische Rechnungszustellung 
sorgen für eine Premium-Nutzererfahrung. 

Die flexible Integration gängiger Bezahlmethoden – von A bis Z, Apple Pay bis Zahl einfach per 
Handyrechnung – passend zur jeweiligen Plattform, dem Angebot und den Nutzervorlieben. 

NEUE CHANCEN FÜR LADENETZBETREIBER UND -ANBIETER 

Für Charge Point Operators (CPOs) und Mobility Service Providers (MSPs) eröffnet die Integration 
völlig neue Möglichkeiten: 

§ Maximale, digitale Sichtbarkeit: Ladeangebote an allen Ladestationen anzeigen, mit einer 
Multi-Plattform-Integration, um Millionen von eigenen und neuen Nutzern über verschiedene 
digitale Touchpoints ohne zusätzlichen Aufwand zu erreichen. 

§ Flexible Preisgestaltung: Von dynamischen Tarifen für netzdienliches Laden über Lade-
Abos bis zu gezielten Marketing-Specials – alle Angebote werden elegant und klar 
präsentiert. 
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§ Nahtlose Abwicklung: Der einfache, durchgängige Nutzungs- und Bezahl-Prozess reduziert 
Support-Aufwand und Betriebskosten. 

VERFÜGBARKEIT 

Das Charging Wallet – powered by CIRRANTIC - ist ab sofort in Apple Maps verfügbar. An den 
Stationen von CITYWATT, JOLT Energy, da emobil, illwerke vkw in Deutschland, den Niederlanden, 
Österreich und Schweden kann es bereits benutzt werden. Weitere Partner mit ihren Ladestationen 
und Ladeparks kommen in Kürze hinzu. 

Neben der neuen Integration in Apple Maps ist das Charging Wallet auch über die MOOVILITY App, 
den Ladeatlas Bayern und weiteren Plattformen zugänglich – hier sind ebenfalls zusätzlichen 
Partnerschaften in Vorbereitung. 

INNOVATION FÜR DIE ELEKTROMOBILITÄT 

"Die enge Zusammenarbeit mit Apple bei dieser Integration zeigt, wie Partnerschaften zwischen 
europäischen Innovationsunternehmen und globalen Technologieführern die Elektromobilität 
voranbringen können", erklärt CIRRANTIC. "Wir sind stolz darauf, gemeinsam eine Lösung 
entwickelt zu haben, die nicht nur eine bessere Nutzererfahrung schafft, sondern auch völlig neue 
Produktoptionen- und Geschäftsmöglichkeiten für unsere Partner eröffnet – plattformübergreifend 
und zukunftssicher." 

Die Lösung erfüllt bereits heute alle Anforderungen der Alternative Fuels Infrastructure Regulation 
(AFIR) und setzt neue Standards für digitales, transparentes Laden. 

INFO UND KONTAKT 

Weitere Informationen finden Sie unter https://actions.cirrantic.com/charging-wallet-
poweredbycirrantic oder kontaktieren Sie CIRRANTIC direkt https://actions.cirrantic.com/get-in-
touch/meetus für Partnerschaftsmöglichkeiten. 

ÜBER CIRRANTIC 

CIRRANTIC unterstützt CPOs und MSPs mit innovativen Lösungen für Sichtbarkeit und Reichweite 
durch digitales Kanalmanagement sowie bei der Optimierung ihrer Angebote. 

CIRRANTIC ist ein führender Anbieter von Datendiensten für die Elektromobilität, der E-Autofahrer mit 
zuverlässigen Echtzeitinformationen über Ladestationen versorgt. Durch die Unterstützung von CPOs 
und MSPs bei der Verwaltung und Verbreitung präziser Informationen unterstützt CIRRANTIC bessere 
Nutzererlebnisse und trägt zum Wachstum nachhaltiger Mobilitätsökosysteme bei. CIRRANTIC versorgt 
Fahrer mit Echtzeit-Ladeinformationen führende Karten-Plattformen und Apps. Durch erstklassige 
Integration und Echtzeit-Datenkontrolle für CPOs und eMSPs stellt CIRRANTIC sicher, dass Ihre digitale 
Präsenz wirkungsvoll und relevant bleibt. 



MEDIA ALERT // MITTEILUNG 

© CIRRANTIC GmbH - cirrantic.com 

 


